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Onsdag d. 17.1. 2024 kl. 17.00-20.00 – Bækkegårdsskolen 

 
 
Deltagere: Anne Mollerup - AM (forældrerepræsentant, LÆR) 

Henrik Sass - HS (forældrerepræsentant, LÆR) 
Chris Westergaard - CW HS (forældrerepræsentant, LÆR) 
Dennis Pedersen - DP (forældrerepræsentant, VEK) 
Anders Justian AJ (forældrerepræsentant, VEK) 
Carina Wain CW (medarbejderrepræsentant, VEK) 
Nanja Andersen NA (forældrerepræsentant, BÆK) 
Michelle Christiansen - MC (forældrerepræsentant, STE) 
Susanne Kassentoft – SK (forældrerepræsentant, STE)  
Kim Stamer  (medarbejderrepræsentant, BÆK) 
Axel Carøe (medarbejderrepræsentant, LÆR) 
Heidi Sternberg (medarbejderrepræsentant, STE) 
Carina Wain (medarbejderrepræsentant, VEK) 
Tanja Ibsen – LTI (Konstitueret distriktsleder og daglig leder LÆR) 
Sebastian Mangor Jessen (elevrådsrepræsentant, LÆR) 
Matti Raahauge (8.b)(elevrådsrepræsentant, BÆK) 
Pernille Høyer (elevrådsrepræsentant, STEN) 
 

Suppleant: 
Inviteret: Mikkel Reinhold Pedersen 
Afbud:  Anne, Henrik, Susanne, Pernille og Matti 
 
Ordstyrer: Anders 
Referent: Mikkel 

Michelle deltager virtuelt.  

 

O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet 

Pkt.  Emne/Indhold Tid Notater 

1 G Dagsorden og referat 17.00-17.05  

2a O Nyt fra formand 17.05-17.15 Intet nyt 

2b O Nyt fra ledelsen 17.15-17.35 Status skoleindskrivning 
18 børn ønsker VEK.  
53 børn ønsker BÆK. 
68 Børn ønsker LÆR 
44 Børn ønsker STE 
Alle i distriktet får deres førsteprioritet. 
 
Budget afslutning 2023 
Der er blevet indhentet meget fra sidste år, og resultatet er meget til-
fredsstillende, og de løber rundt med en lille margen.  
Der arbejdes med økonomien, men den nye tildelingsmodel skal først 
besluttes.  
Der er blevet slået skolelederstilling op til BÆK og STE. LÆR og VEK 
bliver snart slået op.  
 

2c O Nyt fra medarbejderne 17.35-17.50 Kim: 0. klasse holder 100 dages fest og udskolingen galla. Økonomien 
fylder meget, fordi der mangler at blive ansat 2-3 lærer. Derudover er 
der mange ukendte faktorer omkring ny ledelse, og hvad der sker lav-
praktisk.  
Spørgsmål fra Dennis, hvad siger medarbejderne til sammenlægnin-
gen. Kim svarer generelt positivt fra medarbejdere. 
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Carina VEK: Ro på VEK skole. Elevrådet har taget initiativ til fælles 
bingo for hele skolen, og det har skabt noget positivt især ift. fælles-
skabet på skolen. 
 
Heidi STE : Afholder også 100 dages fest. STE er glade for sammen-
lægningen mellem STE og BÆK. De glæder sig meget over de to bør-
nehaveklasser.  
 
Axel LÆR: Medarbejderne glade for sammenlægningen, men det har 
ikke fyldt så meget.  
 

2d O Nyt fra elevråd 17.50-17.55 Møde den 16/1 desværre aflyst, så intet nyt. Mødet er flyttet til den 
23/1. 

2e O Nyt fra andre 17.55-18.00 Dennis: Nytårskur på VEK og det forløb rigtig godt. VEK er i gang med 
at supplere deres legeplads med flere tilbud til de ældre elever bl.a. 
basketnet.  

3 D Princip – sociale me-
dier – Chris og Henrik? 

18.00-18.30 Vi vender tilbage. Chris efterspørger en HR jurist til at give indsigt. An-
ders supplerer, må lærer/medarbejdere kommunikere på sociale me-
dier med elever? Det ønskes, der svar på, Chris undersøger.  
Kim undersøger også i CenterMED. Tanja tilføjer til dagsorden.  

4 D+B Hvad skal de to nye 
skoler hedde efter at 
distriktet bliver delt i 
to? 

18.30-18.45 Der er kommet forslag fra de forskellige aktører. 
Skolebestyrelsen indstiller: 
Stenløse skole, afdeling Veksø Skole og afdeling Lærkeskolen 
Egedal skole, afdeling Bækkegårdsskolen og afdeling Stengårdsskolen 
 

5 D+B Omkonvertering af un-
derstøttende undervis-
ning. Se udkast 

18.45-18.55 Se bilag 
Intet nyt i indeværende skoleår.  
Der er ændringer fra 4. klasse og op til udskolingen. Fordelingen er 
forskellige fra skole til skole.  
Der er mulighed for at om konverterer mere, end der er gjort.  
Axel: Det er en fordel i forhold til skema, hvis der ikke om konverteres 
alt for meget.  
Kim: Det her fylder meget på MED, men mere generelt  om, hvad to-
lærer timerne anvendes til.  

6 D ChatGPT  
Ekspertgruppe har 
kommet med en midt-
vejsevaluering 

18.55-19.15 https://www.uvm.dk/aktuelt/nyhe-

der/uvm/2023/dec/231217-ekspertgruppen-om-chat-

gpt-og-andre-digitale-hj%C3%A6lpemidler-

pr%C3%A6senterer-forel%C3%B8bige-anbefalinger 
Det fylder ift. eksamen, hvad gør vi her. Chris ønsker, at det ikke bli-
ver noget forkert, eller noget vi tager afstand fra, men at det i stedet 
fokuserer på, hvordan vi kan bruge og integrere det. Opbakning fra 
ledelsensgruppen i at arbejde videre med det.  
Khan akademy giver et kursus, hvis der er interesse.  

 

7 D+B Digital dannelse- skær-
pet mobilregler 

19.15-19.30 Axel: medarbejderønske om at skærpe mobilregler omkring 7. klasse, 
især ift. til processen omkring sammenlægning VEK og LÆR. Så udfor-
dringer ikke bliver forsøgt at løse over mobil, men i stedet bliver no-
get man forsøger at løse i det fysiske fællesskab.  
 
Chris: Når man ikke må benytte i gymnasiet, hvorfor så i folkeskolen? 
 
Sebastian: Fortæller om et manglende fællesskab pga. mobiler. 
Bæk og Sten samler ind på alle årgange.  
Kan vi gøre det samme på alle skoler, så vi bakker hinanden op! 
 
Chris ønsker at det undersøges på de forskellige matrikler, hvad der 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2023/dec/231217-ekspertgruppen-om-chatgpt-og-andre-digitale-hj%C3%A6lpemidler-pr%C3%A6senterer-forel%C3%B8bige-anbefalinger
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2023/dec/231217-ekspertgruppen-om-chatgpt-og-andre-digitale-hj%C3%A6lpemidler-pr%C3%A6senterer-forel%C3%B8bige-anbefalinger
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2023/dec/231217-ekspertgruppen-om-chatgpt-og-andre-digitale-hj%C3%A6lpemidler-pr%C3%A6senterer-forel%C3%B8bige-anbefalinger
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2023/dec/231217-ekspertgruppen-om-chatgpt-og-andre-digitale-hj%C3%A6lpemidler-pr%C3%A6senterer-forel%C3%B8bige-anbefalinger
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gøres, og hvad der gøres på gymnasierne. Tanja, Carina og Chris sam-
ler op på regler i gymnasiet og lærerne samler ind fra skolerne. (Hvad 
med ur). 
Skolebestyrelsen er klar til at gå hele vejen, hvis der er opbakning.  
Axel: Axel har en formulering, som måske skal nedskrives.  

8  Evt. og lukket møde 19.30-19.45 Til næste møde skal der snakkes om, at fjerne udgangstilladelse for 7. 
klasserne. Lærerne vender den på skolerne. Dennis gør os opmærk-
som på, hvad vi tager fra 7.klasserne, hvis dette gennemføres.  
 

9 G Referat afslutning 19.45-20.00  

Kommende nye punkter: 

 

 

 

 


